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هفته نامه

صفحه4صفحـه4

تلاش شورای شهر بندرعباس برای 
ارتقای جایگاه بانوان

کاهش ظرفیت دانشگاه فرهنگیان، عامل اصلی 
کمبود معلم است

 قطعی برق موجب عدم تحقق ظرفیت اسمی فولاد هرمزگان

هرمزگان من- مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت: قطعی برق موجب کندی رشد و 
عدم تحقق ظرفیت اسمی و وارد آمدن عدم النفع قابل توجهی به این شرکت شده است.

عطاالله معروفخانی در جلسه مشترک با استاندار هرمزگان تصریح کرد : فولاد هرمزگان 
استان هرمزگان، کلنگ  به  استاندار جدید  ورود  و  با دولت سیزدهم  و همراه  همگام 
چهار طرح توسعه ای را به زمین زد و در ادامه این طرح ها به ۱۱ پروژه بسیار بزرگ 
رسیده اند. به گفته وی، ارزش کنونی پروژه های فوق به حدود ۱۲۸ هزار میلیارد تومان 
می رسد و می تواند تحول بسیار بزرگی برای اقتصاد استان هرمزگان و کشور ایجاد کند. 

برنامه ریزی کرده ایم این طرح ها طی سه سال آینده به بهره برداری برسند.
مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان با اشاره استراتژی های کلان صنعت فولاد کشور برای 
استان هرمزگان، تاکید کرد: این شرکت به دنبال تحقق چشم انداز تولید ۱۰ میلیون 
تن فولاد در استان هرمزگان و تبدیل شدن این استان به قطب نخست تولید فولاد در 
کشور است که این مهم با همراهی و پیگیری استاندارهرمزگان و حمایت های فولاد 
فولاد  توسعه ای  از طرح های  بهره برداری  از  است. پس  و تسریع شده  مبارکه تسهیل 

هرمزگان تحول عظیمی در صنعت فولاد کشور ایجاد خواهد شد.
را یک هزار مگاوات  اجرای طرح های توسعه ای  برای  نیاز فولاد هرمزگان  معروفخانی 
برق و ۲۴۰ هزار نرمال مترمکعب گاز دانست و خاطرنشان کرد: پیگری اخذ مجوزهای 
لازم نیاز به مساعدت و پیگیری استاندار را دارد تا روند اجرای طرح های توسعه فولاد 

هرمزگان سرعت بیشتری بگیرند.

رکوردشکنی با وجود قطعی برق
به بزرگ ترین چالش صنعت فولاد کشور یعنی محدودیت های برق اشاره کرد و  وی 
افزود: قطعی برق موجب کندی رشد و عدم تحقق ظرفیت اسمی فولاد هرمزگان شده 
و باعث وارد آمدن عدم النفع قابل توجهی به این شرکت شده است. با این وجود فولاد 
هرمزگان در سال گذشته موفق به ثبت ۳۶ رکورد تولید روزانه، ماهانه و سالیانه شده 

بود و این رکوردها در سال جاری نیز ادامه یافته اند. هر چند که قطعی برق در سال 
جاری بیش از سال گذشته بوده است.

رشد کیفیت همگام با رشد کمیت
و  تولید  افزایش  بر  علاوه  شرکت  این  داد:  ادامه  هرمزگان  فولاد  شرکت  مدیرعامل 
رکوردشکنی، به کیفیت محصول خود نیز توجه داشته و تختال این شرکت کمترین 
در جذب  مهمی  بسیار  عامل  که  دارد  رقبای خود  میان  در  را  عیوب سطحی  میزان 
مشتری بوده است. این شرکت با عرضه به موقع محصولات خود در بازار داخل علاوه بر 

فروش مناسب توانسته نیاز بازار را به محصولات خاص برآورده کند.

پایبندی فولاد هرمزگان در عمل به مسوولیت های اجتماعی
وی خاطرنشان کرد: فولاد هرمزگان یکی از بنگاه های متعهد در عمل به مسوولیت های 
اجتماعی است و همواره در صحنه حضور دارد. این مهم را در حوادث گوناگون، کمک 
به خیریه ها و مساجد و… می توان مشاهده کرد. همچنین شرکت ما به صورت جدی به 
امر ورزش وارد شده و بالغ بر یک هزار ورزشکار در رده ها و رشته های گوناگون دارد که 

توانستند در عرصه های استانی، ملی و بین المللی افتخارآفرینی کنند.

تکریم نیروی انسانی در فولاد هرمزگان
در  شرکت  این  موفقیت  رموز  از  یکی  را  انسانی  نیروی  تکریم  و  توجه  معروفخانی 
از  اعم  کارکنان خود  همه  هرمزگان  فولاد  کرد:  تصریح  و  دانست  مختلف  عرصه های 
مهم  این  که  داده  قرار  تکمیلی  بیمه  پوشش  تحت  و  کرده  بیمه  را  پیمانی  و  امانی 
همچنین  است.  افتاده  اتفاق  فولادی  شرکت های  میان  کشور  در  بار  نخستین  برای 
در  که  می شود  پرداخت  پاداش  شرکت  کارکنان  تمام  به  رکورد،  ثبت  زمان های  در 
افزایش انگیزه آن ها بسیار موثر واقع شد. همچنین به تمام کارکنان ماهیانه بسته های 

کمک معیشتی داده می شود.

هرمزگان من- آیین اختتامیه نخستین جشنواره صنعت دریایی و رسانه با موضوع 
تحقق  در  کشور  دریایی  صنایع  زیرساخت  بزرگترین  عنوان  به  ایزوایکو  »نقش 
اقتصاد دریا محور« به میزبانی مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران برگزار 

شد.
 در این جشنواره استانی ۴۹ اثر به دبیرخانه ارسال و مورد داوری قرار گرفت که 
از این آثار ۲۱ اثر در بخش یادداشت، ۱۵ اثر در بخش گزارش و ۱۳ اثر در بخش 

تیتر اختصاص داشت.
این  مدیرمسئول  باغستانی«  کمالی  یادداشت»سمانه  بخش  در  این جشنواره  در 
هفته نامه با اثر »ایزوایکو ، یکی از مولفه های تحقق اقتصاد دریا محور« به عنوان 

نفر اول معرفی شد.
نامه  هفته  خبرنگار  و  سردبیر  گزارش،»محمدخداکریمی«  بخش  در  همچنین 

هرمزگان  با اثر»ایزوایکو در پازل اقتصاد دریامحور« شایسته تقدیر شناخته شد.

درخشش»هرمزگان من« در نخستین جشنواره 
صنعت دریایی و رسانه

درخشش»هرمزگان من« در نخستین جشنواره درخشش»هرمزگان من« در نخستین جشنواره 
صنعت دریایی و رسانهصنعت دریایی و رسانه

 موفقیت های کم نظیر در صنعت فولاد کشور رقم خورده است

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان گفت: فولاد هرمزگان با توجه به موفقیت های کم نظیری که طی دو سه سال گذشته کسب کرده، به یک شرکت مطرح در صنعت 
فولاد کشور و یک الگوی موفق در میان فولادسازان تبدیل شده است.

کمیته عالی تحول شرکت با حضور عطاالله معروفخانی مدیرعامل، معاونان و تعدادی از مدیران به منظور ارائه گزارش های ارزیابی و بهبود فرهنگ سازمانی کدرفتارهای 
اخلاقی و رفتاری و مرور مولفه های نسکافه، نظرسنجی مشتریان و ارائه اقدامات بهبود و نظرسنجی جامعه برگزار شد.

در این جلسه مدیرعامل فولاد هرمزگان با اشاره به نقش موثر کمیته تحول در موفقیت های سازمان ها، بیان کرد: هر اندازه به ایجاد تحول جدید در سازمان اهمیت 
دهیم، قطعا موفقیت های جدیدی را رقم خواهیم زد و بخشی از موفقیت های فولاد هرمزگان نیز مرهون همین توجه است. هر سازمان دارای نقاط ضعف و قابل 
است که کمیته تحول فولاد هرمزگان نیز وظیفه تشخیص این نقاط را برعهده دارد. بنابراین باید بر نقاط قوت تکیه کنیم و نقاط قابل بهبود نیز با اخذ تصمیم های 

هوشمندانه جبران و به نقاط قوت تبدیل شود.
وی  ضمن تقدیر از معاونان، مدیران و کارکنان بابت عملکرد شرکت، تصریح کرد: امروزه این شرکت موفقیت های قابل توجهی را کسب کرده و نه تنها در گروه فولاد 
مبارکه به عنوان شاگرد اول و شرکت برتر مطرح شده، بلکه در حوزه صنعت در شرکت های هم رده خود در سطح کشور به عنوان پیشرو مطرح است. امروزه در سطح 
صنعت فولاد کشور از این شرکت فولادی به عنوان یک الگو نام برده می شود. این موفقیت با تلاش جهادگونه، همدلی و هماهنگی واحدهای سازمانی حاصل شده است.

در ادامه این جلسه، معاونان و مدیران در رابطه با موضوعات جلسه، گزارش های خود را به مدیرعامل ارائه و مسائل را مطرح کردند که با هم فکری با مدیرعامل و سایر 
اعضای حاضر در جلسه، رهنمودهای لازم برای تداوم حرکت رو به جلوی سازمان و کاهش نقاط قابل بهبود ارائه شد.
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کشورهای اسلامی باید روابط شان 
را با حامیان رژیم صهیونیستی 

قطع کنند

هرمزگان من- امام جمعه اهل سنت و جماعت بندرعباس با انتقاد 
بر  صهیونیستی  رژیم  جنایات  قبال  در  غرب  دوگانه  رفتارهای  از 
لزوم اتحاد جامعه اسلامی در قبال مسئله فلسطین را خواستار شد.

 شیخ یوسف جمالی ضمن تسلیت شهادت صدها تن از مردم بی 
گناه فلسطین در حمله رژیم صهیونیستی به بیمارستان المعمدانی 
بی  های  انسان  به  ظالمانه  رژیم صهیونیستی  کرد:  اظهار  غزه،  در 
گناه حمله می کند و تجاوز رژیم صهیونیستی نشان داد که مدعیان 
رفتارهای  جهانی  قواعد  تمامی  گذاشتن  پا  زیر  با  نیز  بشر  حقوق 
آنچه  اینکه  به  اشاره  با  وی  دارند.  ها  انسان  قبال  در  ای  دوگانه 
کشورهای  گفت:  است،  جنگی  جنایات  نماد  می دهد  رخ  غزه  در 
اسلامی باید روابط دیپلماتیک خودشان را با کشورهایی که جنایت 
های اسرائیل را تائید می کنند، قطع کرده و سفرای خود را از آن 

کشورها خارج کنند.
جامعه  بیشتر  اتحاد  خواستار  بندرعباس  سنت  اهل  جمعه  امام 
اسلامی شد و افزود: اتحاد و حمایت کشورهای اسلامی از فلسطین 

لرزه به جان اسرائیل و حامیانش می اندازد.
باید مرزهای  فلسطین  داد: کشورهای همسایه  ادامه  شیخ جمالی 
بصورت  مردم  تا  کنند  باز  کشورها  دیگر  مسلمانان  بروی  را  خود 

خودجوش علیه رژیم اشغالگر وارد میدان شوند.

***
۵۸ روستای هرمزگان بزودی از 
ظرفیت جدید آب شیرین کن ها 

بهره مند می شوند
وارد  از  فاضلاب هرمزگان  و  هرمزگان من- مدیرعامل شرکت آب 
مدار شدن ۱۷ هزار ۵۰۰ متر مکعب ظرفیت جدید شیرین سازی 

آب در این استان خبر داد.
عبدالحمید حمزه پور با بیان اینکه استان هرمزگان به دلیل شرایط 
جغرافیایی و محدودیت منابع سطحی و زیرسطحی برای تامین نیاز 
آبی استان، بایستی از ظرفیت منابع غیر متعارف و در قالب شیرین 
افزود:  کنیم،  استفاده  استان  آبی  نیاز  تامین  برای  دریا  آب  سازی 
زیرساخت این میزان ظرفیت جدید در استان هرمزگان فراهم شده 
تولید  مدار  وارد  نزدیک  ای  آینده  در  و  رسمی  آئینی  در  و  است 
خواهد شد. وی تصریح کرد: ۱۷ هزار و ۵۰۰ متر مکعب ظرفیت 
جدید شیرین سازی، در قالب احداث و توسعه ۶ سایت آب شیرین 
کن انجام شده است که نیاز آبی ۵۸ روستا با جمعیتی بالغ بر ۵۳ 
هزار و ۸۲۲ نفر تامین خواهد کرد. به گفته مدیرعامل آبفا، ارزش 
این میزان آب تولیدی، پنج  برای وارد مدار شدن  سرمایه گذاری 
هزار و ۷۰۰ میلیارد ریال است که باعث پایداری آب مناطق تحت 
بندرعباس، قشم، سیریک، تنب بزرگ  پوشش در شهرستان های 

و بستک خواهد شد.

خبـر

شهید  بسیج  مقاومت  پایگاه  فرمانده  معارفه  و  تکریم  آیین  من-  هرمزگان 
جانشین  حضور  با  ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع  بشیری 
فرماندهی سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در اقشار بسیج، رئیس سازمان بسیج 
در  ایزوایکو  معاونین  و  مدیرعامل  و  هرمزگان  استان  ادارات  و  کارخانه جات 

محل سالن کنفرانس ستاد مرکزی ایزوایکو  برگزار شد.
سرهنگ اسلامی جانشین فرماندهی سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در اقشار 
بسیج، در این مراسم ضمن آرزوی موفقیت برای فرمانده جدید پایگاه عنوان 
کرد: بسیج، مایه عزت نظام است و بسیجی ها باید خود را برای مقابله با جنگ 

نرم و سرد آماده نمایند.
ادامه  در  بسیج  اقشار  در  هرمزگان  سجاد)ع(  امام  سپاه  فرماندهی  جانشین 
تصریح کرد: همانطور که در سخن بزرگان نظام آمده است بسیجی همیشه 
در جبهه و سنگر نبرد با دشمن بیدار و هوشیار است و امروز بسیجیان سنگر 
اقتصادی در مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران با تلاش، خلاقیت 
به  برای کشور  را  و سرافرازی  اند عزت  توانسته  و  نواوری سرآمد هستند  و 

ارمغان آوردند.
در ادامه سرهنگ شهبازی رئیس سازمان بسیج کارخانه جات و ادارات استان 
شرایط  کشور  و  است  نشده  تمام  اسلامی  انقلاب  ماموریت  گفت:  هرمزگان 
حساسی را سپری می کند و باید با آمادگی کامل در تمام صحنه ها حاضر 
باشیم و در تمام لحظات پیرو و گوش به فرمان مقام معظم رهبری »مدظله 

العالی« باشیم.
ارزش ها  رویش  مرکز  باید  بسیج  پایگاه های  کرد:  تصریح  شهبازی  سرهنگ 
باشند و در این مسیر با برنامه ریزی منظم و دقیق حرکت کنیم و دستاوردهای 

خوبی را به ثبت برسانیم.
در ادامه دکتر سلمان ضربی مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره ایزوایکو 
بیان کردبسیج یک ظرفیت است و هرکجا که بسیج ورود کرد تأثیرگذار بود، 
بسیج این شجره طیبه  و نام بزرگی که بنیان گذار کبیر انقلاب اسلامی  امام 
راحل )ره( بر آن نهاد، شأن بالایی دارد و ما باید شأن بسیج را حفظ کنیم و 

روحیه بسیجی را در کار و پروژه ها حفظ کنیم.
 ضربی همچنین با اشاره به فرموده مقام معظم رهبری »مدظله العالی«  ” 
از حضور  معجزات عظیمی  دفاع مقدس چه  دوران  در  که  بدانند  باید  همه 
این  افتاد؛  اتفاق  بسیجی در صحنه های جنگ  نیروهای  پر تلاش  و  مؤمنانه 
را باید همه بدانند. “ ، افزود در گذشته بسیج حضور فعال در جنگ و دفاع 

مقدس داشت الحق و انصاف کارهای بزرگی کردند که شاهد اثراتش هستیم، 
امروز اما جنگ، جنگ اقتصاد است و ایزوایکو در این جنگ با تمام توان و 
تلاش همکاران پیروزمندانه میجنگیم و در این راه نیازمند حمایت همه جانبه 
اقشار مختلف جامعه بویژه ادارات و صنایع مرتبط با صنعت دریایی هستیم؛ 
بطور مثال در هفته ای که گذشت ما در رقابت با یاردهای منطقه بخصوص 
عمان و دبی موفق به پذیرش یک فروند شناور خارجی شدیم که این باعث 
افتخار است و همه باید بدانند در جبهه جنگ اقتصاد چه میگذرد، همه ی ما 

بسیجی هستیم و در جبهه پروژه ها باید بجنگیم.
مدیرعامل ایزوایکو ادامه داد: پایگاه مقاومت بسیج مستقر در مجتمع ایزوایکو 
بسیار  تعامل  و ورزشی  فرهنگی، هنری  برنامه های  اجرای  تاکنون در جهت 
خوبی با منابع انسانی و ارتباطات این مجموعه داشته و امید داریم در سایه 

همدلی و کارگروهی این حرکت ارزشمند تداوم داشته باشد.
سلمان ضربی، در ادامه عنوان داشت:پایگاه های مقاومت بسیج رکن اصلی 
تربیت نسل امروز و بستری برای فعالیت سالم جوانان هستند و پایگاه های 
فعال در مجتمع ایزوایکو و شهرک های مسکونی این مجتمع می تواند در این 

راستا  زمینه ی آموزش کارکنان خلاق، کارآمد و جهادی را فراهم آورد.
مدیرعامل ایزوایکو گفت: بسیج و پایگاه های بسیج برگرفته از انقلاب اسلامی و 
مردم است و رهبرمعظم انقلاب اسلامی در طول این چند دهه، اهمیت خاصی 
برای تقویت پایگاه های بسیج قائل بوده اند و این نشان می دهد که به مرور 

زمان باید شاهد گسترش تفکر بسیجی در سطح کشور باشیم.
در این آیین محمد امین سالاری بعنوان فرمانده جدید پایگاه مقاومت بسیج 

شهید بشیری ایزوایکومعارفه شد.

روند  بررسی  جهت  شهردار  معیت  در  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و  رییس  من-  هرمزگان 
پیشرفت پروژه های عمرانی از آن ها بازدید کردند.

با حضور رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر،  انجامید،  بازدید که چندین ساعت به طول  این 
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس و تعدادی از معاونان و مدیران شهردار انجام شد و از نزدیک 
به بررسی میزان پیشرفت و روند اجرای پروژه های عمرانی در دست اقدام شهرداری بندرعباس 

پرداختند.
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس در این بازدید گفت: با تمام توان در تلاشیم تا با اتمام پروژه 
های نیمه تمام هر چه سریعتر برای خدمت رسانی و رفاه شهروندان گام برداریم و مدنظر است 

بسیاری از پروژه تا دهه فجر افتتاح و برای استفاده عموم بهره برداری شود.
مصیب نظری، رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس، در بازدید از پروژه های عمرانی شهر، بر 
مدیریت زمان برای پیشرفت و اتمام پروژه ها تاکید فراوان داشت. وی معتقد است مردم نیز باید 
از میزان پیشرفت و زمان بهره برداری از این پروژه ها با نصب روز شمار بر روی آنها آگاه شوند. 
مهدی نوبانی در اولین بازدید که از ساختمان حوزه معاونت های شهرداری بندرعباس صورت 
پذیرفت،  گفت: این بنا با زیر بنای ۱۲۰۰۰ مترمربع و پنج طبقه در ضلع شمالی ساختمان 
قدیمی شهرداری و با اعتبار ۵4 میلیارد تومان در حال ساخت می باشد . این پروژه تاکنون 4۳ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته و مطابق برآوردها انتظار می رود در سال آینده به بهره برداری 
برسد. وی در معیت هیات همراه در ادامه از تقاطع غیر همسطح پیامبر اعظم بازدید کرد و گفت: 
این تقاطع با طول ۵۰ متر و عرض ۱۷ متر و دارای دو دهنه ۲۵ متری ست که نخستین تقاطع 
غیرهمسطح شبدری کامل در حال ساخت در شهر بندرعباس می باشد و از چهار طرف مسیر 
دسترسی ایجاد کرده و بلوار شهید رجایی را به بلوار راه آهن و شهرک پیامبر اعظم متصل می 
کند و ساخت آن نقش زیادی در کاهش ترافیک در بلوار پاسداران و روان سازی و بهبود مشکل 
ترافیک در ورودی غرب شهر دارد. این پروژه با اعتبار 4۵ میلیارد تومان در حال ساخت بوده و 
تا کنون ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. مطابق برآورد انجام شده به شرط نقدینگی در 

هفته دولت سال آتی به بهره برداری خواهد رسید.
مهدی نوبانی احداث پل پیامبر اعظم را از دیگر پروژه های مهم دانست که در فاصله نزدیک این 
پروژه ، با طول ۱۲۰ متر در حال احداث بوده و بلوار شهید رجایی را به آزاد راه شهید رجایی 
متصل می کند و با بهره برداری از این پل، از درب ورودی هدیش تا میدان سایت باعث کاهش 
ترافیک و تسهیل مسیر کارکنان صنایع غرب می شود. این پروژه تاکنون 4۵ درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته است. مطالعات انجام شده حاکی از آن است که بهره برداری این پروژه می تواند 
در رونق و توسعه شهرک پیامبر اعظم نیز تاثیر مثبت داشته باشد.

تازگی آیین کلنگ زنی  به  پیامبر اعظم که  فاز ۲  بازدیدها در خصوص بوستان  ادامه  وی در 
آن انجام شده است گفت: این پارک با مساحت ۲/۱ هکتار در مجاورت مجموعه زمین ورزشی 
شهید گمنام در حال احداث می باشد و دارای مسیر پیاده روی، مسیر دوچرخه سواری، فضای 
سبز کودکان، پارک بادی، سرویس بهداشتی، فواره و آبنمای کف خشک و فضای تجاری کافه 
است که با اعتبار ۱۵ میلیارد تومان در حال ساخت می باشد و با توجه به مدت زمان کوتاهی 
از کلنگ زنی آن گذشته پیشرفت خوبی داشته و مطابق برآورد ها در دهه فجر به بهره  که 

برداری خواهد رسید.
برای  ساخت  حال  در  کلان  های  پروژه  دیگر  از  را  مهرگان  همسطح  غیر  تقاطع  پروژه  وی 
شهرداری عنوان کرد و ادامه داد: این تقاطع دومین تقاطع غیر همسطح شبدری کامل در حال 
احداث می باشد که در تقاطع بلوار امام حسین و بلوار رسالت در حال ساخت است و اجرای 
آن سبب اتصال بلوار امام حسین به بلوار رسالت و برطرف شدن گره های ترافیکی در این نقطه 
شهر خواهد شد چرا که علاوه بر امکان تغییر مسیر در راست گردها این امکان در لوپ ها نیز 

فراهم می باشد.  وی افزود: اعتبار ساخت این پروژه ۱۲۰ میلیارد تومان بوده و از محل اعتبارات 
داخلی شهرداری است. این تقاطع دارای دو عرشه ۵۰ متری منفک و به عرض ۱۳ متر است که 
با اضافه شدن رمپ ها طول آن ها به ۱4۰ متر می رسد.  طول کل مسیر 4۰۰۰ متر و عرض 

آن ۱۰ متر است و تاکنون ۲۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
 وی با اشاره به حجم بالای مسافران در نیمه دوم سال به معرفی پروژه بوستان ارمغان مالیاتی 
پرداخت که با همکاری اداره کل مالیات استان در ورودی شرق بندرعباس و در مکان میدان 
تره بار قدیم با هدف توسعه فضای سبز شهری و ساماندهی ورودی های شهر و همچنین فراهم 
نمودن امکان اسکان و نیز رفاه و آسایش بیشتر مسافران جهت کمپینگ در حال احداث می 

باشد.
وی افزود: مساحت این پارک ۱/۲ هکتار بوده و دارای آلاچیق، غرفه های تجاری و خدماتی، 
پارک بازی کودکان، نماز خانه و سرویس بهداشتی می باشد که تاکنون 4۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته است.
 وی در ادامه بازدیدها به دو پروژه در خصوص بازگشایی معبر اشاره کرد. نوبانی گفت: یکی از 
آنها عملیات تخریب و بازگشایی خیابان حدفاصل میدان انبه تا میدان امام علی )ع( است که 
کمک شایانی به رفع معضل ترافیکی در هسته مرکزی شهر خواهد نمود. وی ادامه داد: برای 
بازگشایی این معبر ۱۶ ملک در مسیر قرار داشتند که تاکنون ۱۱ ملک با موافقت صاحبان آن 

ها تخریب و ترمیم شده اند.
 وی پروژه دیگر را بازگشایی خیابان اسلام آباد دانست که سبب بهسازی معابر و بازآفرینی بافت 
فرسوده در این نقطه شهر می شود، و امکان اتصال بلوار ثارالله به بلوار پاسداران را فراهم می 
کند و در ضمن سبب رفع مشکل دفع آبهای سطحی بخصوص در هنگام بارندگی و عبورو مرور 
مردم می شود. این پروژه دارای حدود ۱۰۰۰ متر طول و ۸ متر عرض می باشد که با اعتبار 

بیش از 4۰ میلیارد تومان در حال انجام می باشد.
مجموعه  در  را  خود  تلاش  و  توان  تمام  کرد:  تاکید  نوبانی  مهدی  بازدیدها،  این  پایان  در    
شهرداری به کار خواهیم بست تا تمامی پروژه ها در زمان مقرر به افتتاح و بهره برداری برسند 
و ضمن برآورده شدن نیازهای به حق شهروندان و رفاه و آسایش بیشتر، سبب توسعه و آبادانی 
شهر گردند. وی از رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر برای پیگیری و حمایت های دلسوزانه 
در این خصوص تشکر و قدردانی کرد و از آنها خواست تا با ادامه حمایت ها یاری گر مجموعه 

شهرداری در اجرای این پروژه ها  و در برآورده کردن نیازهای به حق شهروندان باشند.

گام به گام در مسیر توسعه و آبادانی بندرعباس

آیین تکریم و معارفه فرمانده پایگاه بسیج شهید بشیری مجتمع ایزوایکو
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اقتصادیاقتصادی

مدیر کل تعزیرات حکومتی: 

۵۰۰ هزار لیتر سوخت قاچاق 
در آب های هرمزگان 

کشف شد

هرمزگان من- مدیرکل تعزیرات حکومتی هرمزگان از ارجاع پرونده  
۵۰۰ هزار لیتر سوخت قاچاق از ۴ لنج در محدوده آب های قشم - 

میناب به این اداره کل خبر داد.
کیومرث حسن پور اظهار کرد: پرونده ای به اداره کل تعزیرات ارسال 
شده که ۵۰۰ هزار لیتر سوخت قاچاق از ۱۳ نفر از ۴ فروند لنج 

کشف شده است.
این محموله ۲۲ مهرماه در آبهای حد فاصل قشم - میناب و از سوی 

مرزبانی هرمزگان کشف و ضبط شده است.
به گفته وی، پرونده به شعبه سوم بدوی تعزیرات حکومتی ارجاع 
شده است و در صورت اثبات قاچاق سوخت، حدود ۹۰۰ میلیارد 
یا معادل ریالی  یا توقیف و  نیز  ریال جریمه خواهند شد و لنج ها 

ارزش آن ها بر جرایم افزوده می شود.

***
پیرحسینلو سرپرست جدید 

منطقه ویژه اقتصادی 
خلیج فارس شد

رضا  محمد  حکمی  در  ایمیدرو  سازمان  رییس   - من  هرمزگان 
پیرحسینلو را به عنوان سرپرست جدید منطقه ویژه اقتصادی خلیج 

فارس منصوب کرد.
طی حکمی از سوی معاون وزیر و رییس سازمان ایمیدرو، محمد 
اقتصادی صنایع  ویژه  منطقه  عنوان سرپرست  به  پیرحسینلو  رضا 

معدنی و فلزی خلیج فارس منصوب شد.
ویژه  منطقه  مدیرعاملی  مسؤولیت  داستانی  کامران  این  از  پیش 

اقتصادی خلیج فارس را عهده دار بود.
آلومینای  این مدیرعامل  از  تهران است و پیش  پیرحسینلو متولد 

ایران بوده است.

خبـر

هرمزگان من- همزمان با سالروز میلاد با سعادت نبی اکرم )ص( ، دو پروژه ورزشی و 
تفریحی در شهرک شهرک پیامبر اعظم )ص( افتتاح و کلنگ زنی شد.

 همزمان با هفته وحدت و فرا رسیدن میلاد با سعادت پیامبر گرامی اسلام حضرت 
محمد مصطفی )ص( و امام جعفر صادق )ع(، آیین کلنگ زنی بوستان فاز ۲ شهرک 
با حضور  از زمین ورزشی شهید گمنام  برداری  بهره  و  افتتاح  و  اعظم )ص(  پیامبر 
مهدی نوبانی شهردار بندرعباس، اعضای محترم شورای اسلامی شهر، حمزه عمرانی 
سایر  و  رانندگی  و  راهنمایی  فرمانده  حیدری  سرهنگ   ،۴ منطقه  شهرداری  مدیر 

مدیران و مسئولان شهرداری برگزار شد.
تبریک  و  آمد گویی  این مراسم ضمن خوش  بندرعباس در  نوبانی شهردار   مهدی 
به مسئولین و شهروندان  امام جعفر صادق )ع(  و  پیامبر گرامی اسلام )ص(  میلاد 
حاضر، اظهار کرد: مجموعه زمین ورزشی شهید گمنام با مساحتی بالغ بر ۵۰۰۰ متر 
مربع، شامل زمین والیبال، بسکتبال ، زمین چمن مصنوعی فوتبال و فضای پیاده روی 
با مساحت ۱6۰۰ مترمربع و با اعتباری بالغ بر  ۳7۰۰۰۰۰۰۰۰ تومان با همت اعضای 
شورای اسلامی شهر و مجموعه شهرداری احداث و آماده بهره برداری و ارائه خدمات 

به شهروندان به خصوص ساکنان شهرک پیامبر اعظم )ص( می باشد.
 وی در خصوص آیین کلنگ زنی بوستان فاز ۲ شهرک پیامبر اعظم )ص( گفت: این 
و گسترش فضای سبز  راستای خدمت رسانی  در  بنای ۲/۱ هکتار  زیر  با  مجموعه 
منطقه در دستور کار قرار دارد و امید است با تلاش بی وقفه نیروهای خدوم شهرداری 

در دهه فجر به بهره برداری برسد.
 وی ادامه داد: این مجموعه شامل مسیرهای پیاده روی، دوچرخه سواری، فضای سبز 
و فضای بازی کودکان، پارک بادی، فواره و آبنمای کف خشک، فضای تجاری و کافه 

و سایر استانداردهای لازم برای یک پارک محله ای خواهد بود.
 وی با اشاره به مراسم پیش رو برای افتتاح پارک ساوانا در روز یکشنبه شانزدهم 
مهرماه همزمان با روز کودک، افزود: با تلاش و کوشش پرسنل شهرداری و بر اساس 
هماهنگی های انجام شده مقرر گشت تا پایان سال جاری با توجه به مناسبت های 

ملی و مذهبی هر هفته یک پروژه افتتاح، بهره برداری و یا کلنگ زنی شود.
 نوبانی ضمن تاکید بر جمعیت حدود ۳۰ هزار نفری ساکن در شهرک پیامبر اعظم 
)ص( بیان داشت: حفظ زیبایی و فضای سبز منطقه و امکانات ایجاد شده در گرو 
مشارکت شهروندان و ساکنان شهرک خواهد بود و امید است با مشارکت مردم بتوان 
گام های بیشتری در جهت رفاه حال ساکنان شهرک برداشته شود. وی با اشاره به 
پروژه هایی که در سال گذشته و سال جاری در این شهرک انجام شده ادامه داد: 
پروژه های دیگری برای سال آینده در دستور کار قرار دارد که چنانچه شهروندان 
همکاری و مشارکت بیشتری در حفظ و نگهداری و استفاده از این امکانات فراهم شده 
داشته باشند این امور میسرتر خواهد بود. وی در پایان سخنان خود از زحمات همه 
دست اندرکاران و مسئولینی که در فراهم نمودن امکان سکونت و زیر ساخت های 

مورد نیاز شهروندان این منطقه همکاری داشته اند تشکر و قدردانی کرد.
بندرعباس، در سخنان خود  نائب رئیس شورای اسلامی شهر  نژاد،   یعقوب دبیری 
ضمن تشکر و قدردانی از مدیر فعلی و اسبق شهرداری منطقه ۴ و سایر مسئولینی 
که در افتتاح این پروژه همکاری داشته اند، گفت: چند ماه گذشته برای کلنگ زنی 
زمین ورزشی حاضر در مراسم حضور داشتیم و امیدواریم به همین سرعت در آینده 
نزدیک شاهد افتتاح دومین آبنمای کف خشک موزیکال شهر بندرعباس در بوستان 
فاز ۲ شهرک پیامبر اعظم باشیم. وی نیز در ادامه سخنان خود از شهروندان خواست 
تا با حفظ و نگهداری و استفاده مناسب از این امکانات انرژی بخش و مشوق مسئولان 
شهرداری برای ساخت و سازهای بیشتر و فراهم نمودن امکانات بیشتر برای ساکنان 

منطقه باشند.
 گفتنی است مراسم افتتاحیه با برگزاری برنامه های شاد و متنوع در راستای میلاد 
مدیر  از  لوح  اهدای  با  مراسم  پایان  در  و  داشت  ادامه  ساعاتی  )ص(  اکرم  رسول 

شهرداری منطقه ۴ و سایر مسئولان ذیربط تشکر و قدردانی شد.

افتتاح و کلنگ زنی 2 پروژه شهری در شهرک پیامبر اعظم )ص(

هرمزگان من- مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان در ارزیابی 
ملی میان ادارات این سازمان در بخش درمان مستقیم و غیرمستقیم 

رتبه اول کشوری را کسب کرد.
کشور،  سراسر  درمان  مدیریت  ادارات  بندی  امتیاز  ترین  تازه  در 

کشور  اول  رتبه  توانست  هرمزگان  اجتماعی  تامین  درمان  مدیریت 
را کسب کند.

دکتر غلامعباس مومنی مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان با 
دانشگاه علوم  افزود: مطالبات سال ۱۴۰۱  این خبر همچنین  اعلام 
پزشکی هرمزگان کاملا تسویه و مطالبات سال ۱۴۰۲ به هر میزان 
مطالبات بیمارستانی ارسال شده، تسویه شده و تا خرداد ۱۴۰۲ چه 
به  و  است  شده  پرداخت  بستری  حوزه  در  چه  و  سرپایی  حوزه  در 
دانشگاه علوم پزشکی طی چندین نوبت نامه نگاری اعلام کرده ایم 
که به ارسال مدارک خود به تامین اجتماعی شتاب دهند تا بتوانیم 
هزینه های آن را پرداخت کنیم اما معمولا مدارک بیمارستانی با ۳ 

ماه تاخیر به دست ما می رسد.
وی همچنین افزود: برای داروخانه های دانشگاه علوم پزشکی تا آخر 
مرداد تسویه صورت گرفته و مطالبات داروخانه های خصوصی نیز تا 
پایان تیرماه پرداخت شده و برخی طلب مرداد را هم دریافت کرده اند.
وی همچنین از آمادگی مدیریت درمان هرمزگان برای انجام تهاتر با 

داروخانه ها در زمینه مطالبات تامین اجتماعی خبر داد.

 کسب رتبه اول مدیریت درمان تامین اجتماعی هرمزگان در کشور

بازدید بازرس کل و بازرس قضایی استان هرمزگان از ایزوایکو

هرمزگان من-  محمد اسمی بازرس کل و بازرس قضایی استان 
هرمزگان در بازدید از بزرگترین زیرساخت صنایع دریایی کشور 
توانسته  که  بودیم  فعالی  و  پویا  صنعتی  مجتمع  شاهد  گفت: 
یاردهای منطقه  با  اعتماد خارجی ها را جلب کند و در رقابت 

درخصوص پذیرش و تعمیر شناورهای خارجی پیروز باشد.
در   حضور  با  هرمزگان  استان  قضایی  بازرس  و  کل  بازرس 
بزرگترین زیرساخت صنایع دریایی کشور از توانمندیها، ظرفیتها 
و پروژه های در دست اجرای این مجتمع عظیم صنعتی، بازدید 

کرد.
اسمی علاوه بر بازدید از کارگاههای مختلف ایزوایکو و دیدار  و 

گفت وگو با کارگرهای درحال کار، از روند تعمیرات نفتکش غول 
پیکر خارجی موجود در درای داک مجتمع نیز بازدید کرد و با 
حضور بر روی عرشه شناور به همراه نمایندگان مالک شناور از 
بخشهای مختلف این نفتکش غول پیکر مثل موتورخانه و اتاق 
توضیح  مالک شناور ضمن  نمایندگان  بازدید کردند که  کنترل 
از روندکار و  نیاز   تعمیرات مورد  و  بخش های مختلف کشتی 

پیشرفت پروژه اعلام رضایت کامل کردند.
ابراز  ضمن  ایزوایکو  از  بازدید  در  هرمزگان  استان  کل  بازرس 
رضایت از روند انجام  کارها در این مجتمع افزود الحمدلله نشاط 
و سرزندگی در مجتمع کاملا مشهود و قابل لمس است و این 

نشان از رشد بالای مجتمع دارد.
یک  )ایزوایکو(  ایران  فراساحل  صنایع  و  سازی  کشتی  مجتمع 
منطقه صنعتی اقتصادی معتبر و شناخته شده با وسعت ۱۱۰۰ 
مجموعه  که  است   بندرعباس  غرب  ۳7کیلومتری  در  هکتار 
با کشتی سازی و صنایع  های صنعتی و مدرن به ویژه مرتبط 
وابسته به آن را در خود جای داده است. ایزوایکو تلاش میکند 
در افق ۱۴۰۴، مجتمعی سرآمد و الگو در صنایع کشتی سازی، 
سکوسازی، ترمینال های نفتی و معدنی در منطقه خلیج فارس 

باشد.

بندرعباس۴ خواهر خوانده 
جدید پیدا کرد

شورای  علنی  جلسه  هفتمین  و  نود  در  من-  هرمزگان 
اسلامی شهر بندرعباس با چهار درخواست خواهرخواندگی 

بندرعباس از سوی کشورهای همسایه موافقت شد.
در طی یک سال گذشته چهار درخواست خواهرخواندگی 
وزارت  نمایندگی  سوی  از  همسایه  کشورهای  شهرهای  از 
خارجه در بندرعباس به شهرداری ابلاغ شد که به ترتیب از 
سوی چهار شهر بندری آکتائو کشور قزاقستان، آستاراخان 
کشور روسیه، کراچی کشور پاکستان و بمبئی کشور هند 
درخواست شده بودند. این چهار درخواست پس از بررسی 
های اولیه در مورد وجه اشتراک شهرها و چرایی انتخاب و 
رابطه خواهرخواندگی  برقراری  توجیهی  گزارش های  تهیه 
برای اخذ مجوز به کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر 

بندرعباس ارجاع شدند.
شهرداری  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مدیر  پاسالار  مریم 
بندرعباس در این زمینه توضیح داد: در جلسه مشترکی که 
اسلامی  شورای  فرهنگی  کمسیون  اعضای  با  پیش  چندی 
شهر برگزار شد در خصوص دلایل و مزایای خواهرخواندگی 
با شهرهای مذکور بحث و گفت وگو شد و با موافقت اعضای 
به  برای کسب مجوز رسمی  ها  این درخواست  کمیسیون، 

جلسه علنی شورای اسلامی شهر ارجاع شدند.
وی عنوان کرد: در جلسه علنی شورای اسلامی شهر در مورد 
بندرعباس  شهر  برای  آن  مزایای  و  خواهرخواندگی  فلسفه 
سوالاتی پرسیده شد و پس از بررسی های لازم و بحث و 
گفتگو در این راستا، این درخواست ها به رأی گذاشته شد 

که با کسب حداکثر آرا به تصویب رسید.
نوعی  خواهرخواندگی  قرارداد  کرد:  نشان  خاطر  پاسالار 
و  المللی  بین  تعاملات  افزایش  منظور  به  دوستانه  ارتباط 
توسعه روابط اجتماعی، اقتصادی، فرهنگی و آموزشی است 
جذب  و  شهرها  سنن  و  آداب  با  بیشتر  آشنایی  سبب  که 

گردشگر می شود.

خبـر
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هفته نامه

برگزاری نخستین جشنواره صنعت دریایی و رسانه به ابتکار ایزوایکو

هرمزگان من- رمضانخانى مشاور رییس دانشگاه فرهنگیان در امور مجلس واستانها با بیان اینکه 
دانشگاه فرهنگیان به عنوان مبدأ ورود نیروى انسانى به آموزش و پرورش حساس ترین و مهمترین 
دانشگاه  ریاست  جایگاه  در  دکترصحرایى  کرد:  اظهار  مى شود،  محسوب  وزارتخانه  این  بخش 
فرهنگیان و وزارت آموزش و پرورش منشاء خدمات و تحولات جدى بوده که نشان دهنده جدیت 

و همت ایشان براى خدمت به فرهنگیان عزیز است.
دانشگاه  مورد  در  رهبرى  فرمایشات  همه ى  گردآورى  با  فرهنگیان  دانشگاه  رییس  افزود:  وى 
دنبال تحقق آن  به  معلم،  تربیت  راه در  نقشه  و  به عنوان یک منشور  تدوین آن ها  و  فرهنگیان 
فرمایشات هستند. که با دسته بندى همه ى اوامر رهبرى وظایف هر کدام از دستگاه ها را متذکر و 

پیگیر انجام کارهاى هر دستگاه در قبال دانشگاه فرهنگیان و امر تربیت معلم شدند.
رمضانخانى اضافه کرد: در صورتى که این بخش به درستى و با دقت نسبت به بهگزینى و بهسازى 
نیروى انسانى اقدام کند قطعاً با ورود نیروهاى کیفى و ماهر در درازمدت شاهد بهبود کیفیت در 

سایر بخش هاى آموزش و پرورش خواهیم بود.
وى ادامه داد:دکتر صحرایى در مدت حضور در ریاست دانشگاه فرهنگیان و همچنین در مقام وزیر 
با دوندگى و تلاش بى وقفه در صدد رفع نواقص و کمبود و کسرى ها برآمده و همچنان درگیر خلأ 

هاى گذشته است و طى چندین بار آزمون استخدامى در صدد رفع کمبودها است.
مشاور رییس دانشگاه فرهنگیان در امور مجلس واستانها در مورد جذب دانشجویان سال سوم و 
چهارم دانشگاه فرهنگیان نیز گفت: همواره آموزش وپرورش از دانشجویان براى جبران کمبود معلم 

استفاده کرده است و طبیعتاً باید براى آن ها دوره هاى مهارتى کوتاه مدت برگزارى کنند.
بالاخره این دانشجویان سه تا چهار سال در دانشگاه تربیت معلم درس خوانده اند و ان شاءاالله بتوانند 
این نیاز را پاسخ دهند. چاره اى جز استفاده از این دانشجویان نیست، چون اگر بخواهیم غیرازاین 

دانشجویان استفاده کنیم، باید روى نیروهاى بى تجربه سرمایه گذارى کنیم.
وى با اشاره به این نکته که ریاست دانشگاه با روحیه جهادى و شخصیت انقلابى موضوعات را به 
صورت ریشه اى دنبال مى کند،تصریح کرد: ایشان در برنامه هاى بالادستى از جمله برنامه پنج ساله 

توسعه هفتم به صورت اساسى و روال مند به دنبال جبران خلأ ها است.
وضعیت  از  همه جانبه  حمایت  دنبال  به  مجلس  نمایندگان  که  مى رود  انتظار  گفت:  رمضانخانى 
آموزشى  هاى  فضا  مشکل  دررفع  انقلابى  مجلس   ، هفتم  برنامه  ودر  شوند  پرورش  و  آموزش 

وخوابگاهى، نگاهى ویژه اى به دانشگاه فرهنگیان داشته باشد.
وى علت اصلى ایجاد معضل کمبود نیروى آموزشى را در وزارت آموزش و پرورش مربوط به ادوار 
مختلف دانست و اظهار داشت: همانطور که در سخنان مقام معظم رهبرى بود، مشکلات و مسائل 
آموزش و پرورش به مرور زمان ایجاد شده، در طول سالیان گذشته کمبود معلمان در طول زمان 

انباشته شده است.
دانشگاه  معلم  تربیت  و  دانشجو  پذیرش  را کاهش ظرفیت  این مشکل  ایجاد  وى مهمترین علت 
فرهنگیان برشمرد و بیان کرد: این دانشگاه مهمترین منبع اصلى تأمین نیروى آموزشى است که 
نفر کاهش داشته که  به حدود یک هشتم یعنى 3000  نفر  از25000  ادوار گذشته  متأسفانه در 
حاصل بى تدبیرى مسئولان بوده که با اعتراض رهبر انقلاب و حضور ایشان در این دانشگاه مواجه 

و مقرر شد که این وضعیت ساماندهى و کمبودها جبران شود.
رمضانخانى به دیگر علل ایجاد شرایط نابسامان کمبود معلم پرداخت و گفت: این معضل در اثر 
حذف دانشسراها و تربیت معلم ها در طول سال ها از دولت هاى قبلى به وجود آمده و ارتباطى به 
دولت سیزدهم ندارد و خدمات دولت سیزدهم به دانشگاه فرهنگیان از کارهاى بزرگ دولت بوده 
است. مى توان گفت که وزارت آموزش و پرورش به ویژه در دو سال اخیر بیشترین جذب معلم را 
از طریق ماده 28 و افزایش ظرفیت دانشگاه فرهنگیان داشته است،وامروز سرپرست دانشگاه که 
یک فرد انقلابى وولایتمدار است راه دکتر صحرایى را دردانشگاه به قوت ادامه مى دهد که خواسته 

رهبرى در دانشگاه محقق شود.
وى در مورد به کارگیرى دانشجو معلمان سال سوم و چهارم دانشگاه فرهنگیان اظهار کرد: در 
و  است  کرده  استفاده  معلم  کمبود  براى جبران  دانشجویان  این  از  آموزش وپرورش  قبل  سنوات 
موضوع تازه اى نیست. زیرا دانشجومعلمان نیروهاى استخدامى وزارت آموزش و پرورش محسوب 

مى شوند و این در حالى است که مهارتهاى معلمى را آموزش دیده اند.
مشاور رییس دانشگاه فرهنگیان در امور مجلس واستانها، کمبود معلم را عمدتا ناشى از عدم دقت 
با  نیاز در طول سنوات گذشته اعلام کرد که این موضوع  بازنشستگى و میزان  در برآورد میزان 
وجود یک مرکز برنامه ریزى منابع انسانى کاملا قابل پیش بینى و برنامه ریزى بود و با استفاده از 
حمایت مقام معظم رهبرى امکان اخذ ردیف استخدامى از سازمان امور ادارى و استخدامى مقدور 
بوده  است. همانطور که در سخنان مقام معظم رهبرى بود، مشکلات و مسائل آموزش و پرورش به 

مرور زمان ایجاد شده است.
دانشگاه  معلم  تربیت  و  دانشجو  پذیرش  را کاهش ظرفیت  این مشکل  ایجاد  وى مهمترین علت 
فرهنگیان برشمرد و بیان کرد: این دانشگاه مهمترین منبع اصلى تأمین نیروى آموزشى است که 
نفر کاهش داشته که  به حدود یک هشتم یعنى 3000  نفر  از25000  ادوار گذشته  متأسفانه در 

حاصل بى تدبیرى مسئولان به مرور زمان بوده است.

عنوان  به   (ایزوایکو)  ایران  فراساحل  صنایع  و  سازى  کشتى  مجتمع  من-  هرمزگان 
بزرگترین سازنده و تعمیر کننده انواع شناورها و سازه هاى دریایى کشور یا به عبارتى 
دیگر ایزوایکو به  عنوان بزرگترین زیرساخت صنایع دریایى کشور در یک حرکت قابل 

تحسین اقدام به برگزارى نخستین جشنواره «صنعت دریایى و رسانه» کرد.
جشنواره اى که مى تواند الگویى براى صنایع دیگر استان از جمله فولاد، نفت، گاز، 

برق،آلومینیوم و … باشد.
ایزوایکو با برگزارى جشنواره «صنعت دریایى و رسانه» نشان داد علاوه بر وظیفه ذاتى 
اش(ساخت و تعمیرانواع شناورهاى بزرگ و غول پیکر) به رسانه ها به عنوان ابزارى 
حرکت  این  دارد.  توجه  جامعه  به  بخشى  آگاهى  و  دریا  صنعت  در  روشنگرى  براى 
مدیرعامل و دیگر مدیران ایزوایکو مى تواند چراغ راهى باشد براى بهره گیرى از توان 

و ظرفیت رسانه هاى استان در جهت توسعه هرمزگان سرافراز.
آیین اختتامیه نخستین جشنواره «صنعت دریایى و رسانه»  با موضوع «نقش ایزوایکو 
به عنوان بزرگترین زیرساخت صنایع دریایى کشور در تحقق اقتصاد دریا محور» با 

میزبانى مجتمع کشتى سازى و صنایع فراساحل ایران (ایزوایکو) برگزار شد.
در این جشنواره استانى مجموعا 49 اثر داورى شدند که از این آثار 21 اثر در بخش 

یادداشت، 15 اثر در بخش گزارش و 13 اثر در بخش تیتر اختصاص داشت.
سلمان ضربى مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره ایزوایکو در این جشنواره عنوان 
کرد: نقش رسانه نقش بى بدیلى است که این روزها بیشتر از سال هاى قبل در فضاى 

مجازى در راستاى جهت دهى به سیاست هاى دولت ها تاثیرگذار است.
وى افزود: روشنگرى در صنعت دریا و آگاهى بخشى به مرتبطین با این صنعت به نحو 

احسن و هم چنین توسعه  سواحل توسط رسانه رقم مى خورد.
ضربى ادامه داد: در ایزوایکو دریا و اعماق  آن را مى شناسیم و براى آشنایى با برنامه 

هاى این مجموعه پذیراى همه اصحاب رسانه هستیم.
مدیرعامل ایزوایکو تصریح کرد: براى حرکت رو به آینده لازم به محوریت و جامعیت 
در برنامه هاى ایزویکو هستیم که یک برنامه جامع استراتژیک در ده بند نگاشته شد 

و طبق این برنامه حرکت کرده ایم.
وى بیان کرد: یکى از سیاست هایى که در این برنامه به صورت جدى دیده شد تلاش 
به عنوان عرضه یک برند ملى به جهان مى باشد، استکبار جهانى موانعى را ایجاد کرده 

است اما تلاش کرده ایم که این موانع را از مسیرمان برداریم.
ضربى تصریح کرد: بخش دیگرى از تلاش هاى ایزوایکو تأمین معیشت همکاران در 
بخش اجرایى بوده است که در راستاى سیاست هاى بهره  ورى، ارتقاء معیشت پرسنل 
خود را مرتفع کرده ایم که اصلاح طرح طبقه بندى مشاغل یکى از این اقدامات بوده 
نیز حاصل  به نتیجه رسیده و رضایتمندى خوبى  است که به خوبى اجرایى شده و 

شده است.
وى عنوان کرد: در بخش دیگرى از نیازهاى پرسنلى مجموعه اى ما، تمامى معوقات 

مجموعه را به روز آورى کرده ایم و خوشبختانه بدهى نداریم.
ضربى گفت: ارتقاء برند ایزوایکو نیز از اقدامات خوبى بوده است و براى این برند باید 
شرایط شرکت ایزوایکو را از بدنامى ها و بدعهدى ها تغییر دهیم و امروز تلاش کرده ایم 

تمامى معوقات بخش بانکى بیش از 2500 میلیارد تومان را پرداخت نماییم.

سال   10 از  بیش  نیز  اى  بیمه  بخش  در  همچنین  کرد:  اضافه  ایزوایکو  مدیرعامل 
کرده ایم. بروز  را  خود  نیز  مالیات  بخش  در  و  کرده ایم  پرداخت  را  بیمه اى  معوقات 
در  بیشتر  اقتصادى  درآمد  با هدف  پرسنلى  با رضایت  به شرکتى  امروز  خوشبختانه 

حال فعالیت مى باشیم.
بتوانیم  که  کردیم  ایجاد  تولید  براى  گذشته  سال  در  را  اى  برنامه  کرد:  مطرح  وى 
ظرفیت را به 35 هزار تن برسانیم که خوشبختانه در سال 1401با رشد 25 درصد 
حاصل شد و امسال نیز در نیمه اول با رشد 43 درصدى نسبت به سل قبل فعالیت 

داشته ایم.
ضربى اظهار کرد: پیش بینى ما این است که درآمد خوبى از افزایش 42 درصدى در 
6ماهه دوم امسال حاصل خواهد شد و امسال ایزوایکو از لحاظ درآمدى دو برابر هدف 

مالى خود را دنبال خواهد کرد.
نایب رئیس هیئت مدیره ایزوایکو تصریح کرد: هم اکنون 42 فروند شناور داخلى و 
خارجى بطور همزمان در ایزوایکو در حال تعمیر هستند که بى سابقه است و امروز 
شناورها در پارکینگ ها در نوبت تعمیرات هستند که برخى از شناورها را نیز به بخش 

هاى دیگر هدایت کرده ایم.
وى افزود: همه ما به عنوان یک تیم در تلاش هستیم که رشد و ارتقا صنعت دریایى را 

اجرایى نماییم و از افراد صاحب نظر براى رفع مشکلات مشاوره مى گیریم.
از همه پیمانکارانى که در منطقه غرب هرمزگان تلاش مى کنند  ضربى عنوان کرد: 

دعوت مى کنیم تا کمبود نیروى انسانى ما را جبران کنند.
وى خاطرنشان کرد: سال گذشته بیشترین تعداد شناورها را به رقم 94 فروند تعمیر 
به سایت  را  تمامى شناورهاى کوچک کشور  و در حال تلاش هستیم که  ایم  کرده 
ایزوایکو آورده و خدمات لازم را ارائه دهیم که به کشورهاى حاشیه خلیج فارس مراجعه 

نکنند.
سردار اباذر سالارى فرمانده سپاه امام سجاد(ع) استان هرمزگان گفت: اگر شعار ما مى 

توانیم مقام معظم رهبرى را سرلوحه کارمان قرار دهیم تمام گره ها را باز خواهیم کرد 
و تعمیر شناورهاى کوچک و بزرگ در مجموعه ایزوایکو کار بسیار بزرگى است که در 

راستاى همین شعار ما مى توانیم حاصل شده است.
سردار سالارى بیان کرد: امروز خط مقدم مقابله با استکبار همین راهى است که در 

پى گرفته اید و موفقیت هاى خوبى را نیز کسب کرده اید.
وى ضمن خداقوت و تحسین مجموعه توانمند و بزرگ کشتى سازى، افزود: سالیان 
قبل دغدغه مسئولین استان این بود که اتفاقات بزرگى رقم نمى خورد اما با تلاش 
شما غیور مردان خط تولید باعث شد این مجموعه بزرگ به عرصه عرض اندام نظام 

جمهورى اسلامى علیه دشمنان تبدیل شود.
سردار سالارى گفت: هر چه دشمنان در هشت سال دفاع مقدس و حتى تحریم هاى 
انقلاب روا داشته به لطف الهى منتج به این شد که فعل ما مى توانیم را اجرایى کنیم 

و امروز بسترهاى تهدید زمینه ایجاد فرصت ها هستند.
مقدس  دفاع  سال  هشت  در  اگر  کرد:  اضافه  هرمزگان  سجاد(ع)  امام  سپاه  فرمانده 
دست ما باز بود و صنایع مایحتاج دفاعى ما در اختیار بود موفقیت هاى  بیشترى حاصل 

مى شد، امروز اگر افتخاراتى داریم به خاطر فرصت سازى از دل تهدید ها مى باشد.
وى خاطرنشان کرد: این کشور به لطف الهى و به مجاهدت مهندسین دلسوز و میهن 
دوست با فناورى هاى جدید در عرصه هاى دریایى نیز موفقیت هاى بزرگى را کسب 
مى کند و خیلى از مردم ما اطلاعى از این توانمندى ها ندارند که باید رسانه هاى عزیز 
ما بخشى از این توانمندى ها را دیده و انعکاس دهند تا امیدافرینى براى این انقلاب 

و نظام حاصل شود.
امید آفرینى مسئولیتى است که بر عهده اصحاب  انکه جهاد  بیان  با  سردار سالارى 
رسانه مى باشد، نمى گوییم بزرگ نمایى کنید اما آنچه هست را براى مردم بازگو کنید، 
افزود: جوانان ارزشمندى در صنایع ما فعال هستند که مى توانند مبدع کارهاى بزرگ 
ترى باشند و به تعبیرى از همه کسانى که با مجموعه ایزوایکو همکارى و همراهى 

مى کنند تقدیر و تشکر مى کنیم.در پایان این مراسم از برگزیدگان نخستین جشنواره 
تجلیل  و  معرفى  یادداشت  و  گزارش  تیتر،  بخش  در سه  رسانه»  و  دریایى  «صنعت 

شدند.
نفرات بخش تیتر:

1- آقاى حسین روحى (ایزوایکو گره گشاى صنعت)
2- خانم شهین صادقى (غول پیکر ها در ایزوایکو جان مى گیرند ، ایزوایکو پشتیبان 

صنعت حمل و نقل دریایى کشور)
3-  فرشته قاسمى (ایزوایکو رقیب جدى صنایع دریایى دنیا)

شایسته تقدیر : آقاى مهدى خسروى (روایت خودباورى آلمانى ها گفتند شما کشتى 
ساز نمى شوید اما شدیم)

نفرات برتر بخش یادداشت:
دریا  اقتصاد  تحقق  هاى  مولفه  از  یکى   ، (ایزوایکو  باغستانى  کمالى  1- خانم سمانه 

محور)
2- آقاى محمد امین عالى پور (ایزوایکو بر مدار توسعه)

3- خانم فاطمه رضایى (ایزوایکو سرمایه ملى، ثابت شده و ریشه دار، نیازمند نگاهى 
نو و جامع)

شایسته تقدیر : على ستارى (ایزوایکو خط شکن روزهاى سخت اقتصاد دریا محور)

 نفرات برتر بخش گزارش:
1-غلامعباس شمس الدینى (راهى نو در صنایع دریایى)

2- مرضیه دشتى (صنعت دریا، سرمایه ماندگار)
3- نورالهدى عطایى (کشتیرانى ایرانیان از ساحل تا فراساحل)

    شایسته تقدیر : محمد خداکریمى (ایزوایکو در پازل اقتصاد دریامحور

هرمزگان من- عضو شوراى اسلامى شهر بندرعباس گفت: پیگیر تقویت 
تعالى سازى  راستاى  در  را  فعالیت هایى  بتوانیم  تا  هستیم  بانوان  کمیته 

اهداف خانواده انجام دهیم.
فریده عامرى  سیاهویى، اظهار کرد: در شوراى ششم براى ارتقاى جایگاه 
زنان در جامعه کمیسیون بانوان شکل گرفت و با حواشى که در سال دوم 
شورا وجود داشت و به رغم تذکرهایى که دادیم، حذف کمیسیون بانوان 

انجام نشد.
بتوانیم  تا  هستیم  بانوان  کمیته  تقویت  پیگیر  هم اکنون  افزود:  وى 
فعالیت هایى را در راستاى تعالى سازى اهداف خانواده در حوزه بانوان انجام 
دهیم. عضو شوراى اسلامى شهر بندرعباس با بیان اینکه یکى از مصوبات 
جلسه نودویکم شوراى اسلامى شهر تحقق اهداف قانون جوانى جمعیت 
است، خاطرنشان کرد: هرمزگان استانى با جمعیت مناسب است و چنانچه 
از هم اکنون به فکر ایجاد زیرساخت ها براى خانواده و بانوان نباشیم، به طور 

قطع در آینده دچار چالش هایى در حوزه جمعیت خواهیم بود.
عامرى سیاهویى اضافه کرد: با توجه به کمبود اماکن ورزشى ویژه بانوان در 
بندرعباس، شوراى اسلامى شهر درصدد ایجاد اماکن ورزشى سرپوشیده 
ویژه بانوان است و در آینده نزدیک شاهد اتفاقات بسیار خوبى خواهیم بود.
وى تصریح کرد: یکى از چالش هایى که ما در شهر بندرعباس براى اجراى 
برنامه هاى فرهنگى، ورزشى و عمرانى با آن درگیر هستیم، نبود ساختار و 
ردیف بودجه ویژه بانوان و خانواده در شهردارى بندرعباس است، امیدواریم 
با پیگیرى هاى لازم شهردارى بندرعباس نیز همچون شهردارى هاى تهران 

و مشهد به این مهم دست پیدا کند.
عضو شوراى اسلامى شهر بندرعباس تاکید کرد: یکى از اتفاقات خوب در 
شهردارى بندرعباس در زمان مدیریت مهدى نوبانى، شهردار بندرعباس 
و  انسانى  نیروى  ظرفیت  از  شهردار  مى رود  انتظار  بود.  زن  یک  انتصاب 
مدیریت زنان در مدیریت شهرى بهره بیشترى ببرد و افراد با توانایى بالقوه 

را شناسایى کند.
عامرى سیاهویى ادامه داد: از حضور زنان توانمند در مدیر روابط عمومى 
شهردارى مرکزى، مدیریت حقوقى و رئیس فاوا در سطح مناطق استفاده 
شده، اما شورا به این بسنده نکرده است و درصدد هستیم براى مدیریت 
شهردارى مناطق و نواحى نیز از زنان توانمند استفاده کنیم که این امر 

مستلزم آموزش هاى لازم است.
وى با بیان اینکه برخى بانوان توانمند با توجه به شرایط جسمى، روحى 
و خانوادگى خود را گوشه گیر کرده اند، گفت: از بانوان توانمند تقاضا دارم 
به میدان خدمات رسانى بیایند، چراکه آن ها با نگاه هاى دقیق و همه جانبه 

پروژه ها را به بهترین نحو انجام مى دهند.

وجود ۳ پارک ویژه بانوان در شهر بندرعباس
تواننـد  مى  بانوان  کرد:  تاکید  بنـدرعباس  شهر  اسلامى  شـوراى  عضـو 

طـرح هاى مختلف خود را براى آبادانى هرچه بیشتر شهر در حوزه رفاه، 
سلامت روح و جسم زنان و خانواده ارائه کنند و شوراى اسلامى شهر نیز 

مساعدت لازم را براى اجرایى شدن طرح ها دارد.
عامرى سیاهویى با اشاره به وجود سه پارك ویژه زنان در شهر بندرعباس، 
گفت: شهردارى داراى چهار منطقه است، اما تنها سه پارك ویژه بانوان در 
شهر وجود دارد و شهرك پیامبر اعظم (ص) با وجود انبوهى از جمعیت 
بانوان  برنامه شورا و شهردارى ساخت پارك  بانوان ندارد، در  پارك ویژه 

براى شهرك پیامبر اعظم (ص) باید در دستور کار قرار گیرد.
وى تاکید کرد: لازم است زیرساخت هاى ورزشى و فرهنگى در پارك هاى 
بانوان مهیا شود، زیرا یک زن بانشاط، خانواده سرزنده اى خواهد داشت و 
در نتیجه جامعه اى پویا خواهیم داشت، براى افزایش جمعیت باید برنامه ها 
و آگاهى بخشى ها در جامعه تدوین شود و افراد با بینش صحیح و کامل 

براى افزایش جمعیت اقدام کنند.
دین  فریضه  در  اینکه  بر  تاکید  با  بندرعباس  شهر  اسلامى  شوراى  عضو 
رسید،  خواهیم  نیز  خداشناسى  به  برسیم  خودشناسى  به  اگر  مذهب  و 
تمام  در  زیرساخت ها  و  شود  تبیین  جامعه  در  حجاب  است  لازم  گفت: 
در  را  امور  این  هرچند شهردارى  انجام شود،  بوستان ها  و  اماکن شهرى 
اقدامات در بوستان ها نیز  باید این  اما  انجام مى دهد  فرهنگسراهاى شهر 

انجام شود.
عامرى ادامه داد: سازمان فرهنگى، اجتماعى و ورزشى شهردارى بندرعباس 
ویژه  اسلامى  رزمى  ورزش هاى  از  استفاده  براى  را  لازم  برنامه ریزى هاى 
دختران و نوجوانان در پارك هاى بانوان فراهم مى کند و انجام این ورزش ها 
لازم  آموزش هاى  و  داشت  خواهد  همراه  به  را  نوجوانى  هیجانات  تخلیه 

سبک زندگى در خلال این کار مى تواند انجام شود.
وى اضافه کرد: افتتاح باغ وحش مصنوعى و بوستان آزادشهر با آب نماى 
موزیکال از اقدامات قابل تقدیر شهردارى در فراهم سازى اماکن تفریحى 

براى کودکان و خانواده است.

 مشاور رییس دانشگاه فرهنگیان در امور مجلس و استانها:تلاش شورای شهر بندرعباس برای ارتقای جایگاه بانوان

کاهش ظرفیت دانشگاه فرهنگیان، عامل اصل� کمبود معلم است


